CERTIFICATE
Date: November 2nd 2009
We ensure Mr.Zhu Wei is the Sales Manager in our units. He intends to go to Germany to attend P&G Salon Professional Wella MS&P Business Meeting from 17th to 20th of November 2009. All the expenses that may occur during the journey will be afforded by Procter & Gamble (Shanghai) International Trade Company. We hereby formally guarantee that he will abide by the outbound laws during his stay in your country and will come back to China on time and will still work in our unit.

We trust that your kind concern will give every consideration to his application. Thank you in advance.  
	Name
	D.O.B
	Passport Nr.
	Position
	Monthly pay

	Mr.Zhu Wei 
	1974-01-08
	G38149639
	Sales Manager
	RMB27000


Best Regards
                                                                        Sales Director  
                                                                        Mr.Xuan Qing
                                                                        Tel: 021-
                                                                        Fax: 021-
Unit Name: Procter & Gamble (Shanghai) International Trade Company
Add: Floor 27 South Building Hong Kong Square Nr.283 Huaihai Mid Road Luwan District Shanghai 
担保函

日期：2009年11月2日
兹证明朱炜先生在本公司工作，任销售经理一职。他申请于2009年11月17日到20日前往德国参加P&G专业沙龙，威娜MS&P商业会议。本公司保证其如期返回，继续在本公司工作，并遵守贵国及本国的所有法律，旅途期间所产生的一切费用将由宝洁（上海）国际贸易有限公司承担。
如领事馆根据其申请发放签证，我司将非常感谢。
名单如下：
	姓名
	出生日期
	护照号
	职位
	月薪

	朱正炜
	1974年1月8日
	G38149639
	销售经理
	人民币27000元


此致
敬礼
                                                                       销售总监
                                                                       宣庆
                                                                       电话: 021-
                                                                       传真: 021-
单位名称：宝洁（上海）国际贸易有限公司
地址：上海市卢湾区淮海中路283号香港广场南座27楼
